

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Republic of Iraq  
The Independent High Electoral Commission  
كۆماری عێراق  
كۆمیسێونی باوری سه ربه ههوی لهه لێژارنه كان



جمهورية العراق  
المفوضية العليا المستقلة للانتخابات  
مجلس المفوضين

العدد:  
التاريخ:

٢٠١ / /

### دعوة لمراقبة انتخابات برلمان اقليم كردستان / ٢٠٢٤

تهديكم المفوضية العليا المستقلة للانتخابات أطيب تحياتها وتتشرف بدعوتكم للمشاركة في عملية مراقبة الانتخابات المقبلة لانتخاب برلمان اقليم كردستان المزمع اقامتها في ٢٠ تشرين الاول ٢٠٢٤.

ان مشاركة فريقكم للمراقبة على العملية الانتخابية سوف يعزز من ضمان إجراءها بكل نزاهة وشفافية ويدعم العملية الديمقراطية في بلدنا اضافة إلى دعم المفوضية بكل الاعمال التي تقوم بها من اجل انجاز عملية انتخابية نزيهة وشفافة وفقا للقانون الانتخابي والمعايير الدولية.

وبهذه المناسبة نود ان نعلمكم ان المفوضية ستتكفل بإجراء الترتيبات الامنية اللازمة لتسهيل حركة المراقبين علما ان تكاليف السفر والاقامة والاحتياجات الشخصية هي من مسؤولية فريق المراقبة حصراً.

واخيراً، لضمان مشاركة فريقكم، يرجى ملء الاستمارة الخاصة بالمراقبين الدوليين عبر الموقع الالكتروني للمفوضية ([www.ihec.iq](http://www.ihec.iq)) وتسليمها إلى المفوضية من قبل مხოكم الذي سوف يزود لاحقاً بدليل وقواعد السلوك الخاصة بالمراقبين الدوليين.

ولكم فائق الشكر والتقدير

  
عمر أحمد محمد  
رئيس مجلس المفوضين

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Republic of Iraq  
The Independent High Electoral Commission

کۆماری عێراق  
کۆمیسێۆنی باڵدی سه ره خۆی لهه لبار نه کان



جمهورية العراق  
المفوضية العليا المستقلة للانتخابات  
مجلس المفوضيات

العدد:

٢٠١ / /

التاريخ

## Invitation to Observe the 2024 Kurdistan Parliament Elections

*The Independent High Electoral Commission in Iraq (IHEC)* would like to send you its compliments and has the honor to invite you to participate in the process of observing the upcoming local election of the **2024 Kurdistan Parliament Elections** which will be conducted on the **(20<sup>th</sup> of October, 2024)**.

The participation of your team to observe the electoral process will enhance integrity and transparency of the electoral procedures and support the democratic process in our country. In addition to support **IHEC** with all of the tasks it carry on, to achieve integrate and transparent electoral process under the Electoral Law and International Standards.

On this occasion, we would like to inform you that **IHEC** will be in charge of the necessary security procedures to facilitate the movement of observers. Kindly note that the travel expenses, accommodation and personal needs are exclusively the responsibility of the observation team.

Finally, and to guarantee the participation of your team, please fill up the application form of international observers at **IHEC's** website via this link ([www.ihec.iq](http://www.ihec.iq)), and deliver it to **IHEC** by your authorized person who will be provided later with the **(Code of Conduct)** of the international observers.

*With our full thanks & appreciation*

Omar Ahmad Mohammad  
Chairman of the Board of Commissioners (BoC)  
(IHEC)

For more information, please communicate with the International Observers Committee / National Office / Baghdad

Al-Hassan Qabas \ +9647700023373 \ Email ([ihec.jobs@gamil.com](mailto:ihec.jobs@gamil.com)).

Aseel Esmee \ 07730992489 \ Kurdistan region Office